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Hei, 
 
Viser til varsel mottatt torsdag 22.06.2023 vedrørende feilmelding frå Norva24: "Høgt Nivå" 
 
Først stiller eg meg spørjande til kvifor Alver Kommune tillet seg å vente i 1 år og 2 mnd før varsel frå 
Norva24 kjem vidare mottakar - og at det gjev meg 1 mnd frist på tilbakemelding.   
 
Videre kan eg informere om at Lindås VVS var på befaring på septiktank 23.06.2023 og har følgende 
tilbakemelding: 
Tanken må tømmast før det kan utføres inspeksjon. 
 
For at eg skulle hatt ei reell mulighet til å få rørlegger til inspisere tanken etter feilmelding måtte Alver 
Kommune ha videresendt meg varselet då det vart motteke når tanken var relativt tom. 
 
Ber om at saka vert utsett til neste ordinære tømming av septik, anslått vår 2024. Då skal eg ha rørlegger 
på plass for å inspisere evt. utbedre feil og mangler ved tanken. 
 
Mvh
Beate Fjellanger


